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The first book to document the Tokyo-based architectural firm, one of the most
innovative practices working today. Achieving near cult status among architectural
students around the world, Yoshiharu Tsukamoto and Momoyo Kaijima of Atelier
Bow-Wow have built a career confronting the challenges posed by dense urban
environments. Their city houses—enclosed in vibrant, idiosyncratic forms—are
distinguished by their capacity to accommodate the changing needs of the occupants.
A basic feature is the permeability of interior spaces, where public and the more
intimate places co-mingle, often in vertical structures with a total floor area that rarely
exceeds 200 square meters. Atelier Bow-Wow has a dedicated research division that
has published a number of treatises on vernacular architecture. This book will feature
their newest research, including plans, as well as explorations on mobile or portable
projects. The book includes key projects such as the Mini House, The Sway House, the
Juicy House, House and Atelier Bow-Wow, the House Tower, and the Aco House.
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评论

书太大太重，只能放在桌子上读。。"da-me architecture"的坚决拥护者。

-----------------------------
住在又瘦又高的空间里,怎么能不宅呢

-----------------------------
很厚很重的一本书，不太明白Bow-wow为什么要追求这样的质感（如果他们想过的话
。）说实话Bow-wow还是出了很多精彩的小册子，pet-architecture, made in tokyo,
echo
space都各有特色。但这本类似于Oeuvre的书却似乎失去了灵性，变成的一本单纯的作
品索引。嗯，就是本索引，所以只有印象图片和介绍文字，对作品生成的过程都是意向
参考图，简单却解释的不怎么到位，没有图纸。

-----------------------------
人在真实的bow-wow房子中的真是状态，每一张都很生活

-----------------------------
有一篇讲动物的很可爱

-----------------------------
fujimori的文章讲了一段重要的历史。

-----------------------------
想知道每个房子的地址

-----------------------------
every architect has one interest. that's fascinating and the most crucial part. 170122
read again 180723 read a third time @ avery

-----------------------------
读得还是有点艰难的



-----------------------------
几篇文章不错，可以大概了解下犬吠的城市研究和背后的思考以及和实践的关系，项目
介绍完全是设计说明，不过装置还挺有意思的

-----------------------------
让人感动的小房子

-----------------------------
喜欢后面的一些构筑物的设计

-----------------------------
只有照片没有图

-----------------------------
建成作品照片大全，加上几篇文章，太重了，还是小册子好。

-----------------------------
有许多让人感动的小细节：house
tower，楼梯扶手常见做法，阁楼扶手做法，还有些开窗方法很奇妙了。dog
chair好温馨！有个方盒子里全是拱的建筑让我笑出声XD
美中不足的是没有多少具体的建筑介绍，就是建成作品索引

-----------------------------
日本年轻建筑师在一步步拓展自筱原起始的住宅脉络，很多很有趣的想法

-----------------------------
全部以实景照片汇编，以建成项目集中讨论了“行为学”的实践，但我没完全get到…
…还有一些文字没来得及读，希望以后能更加理解

-----------------------------
犬吠的书简直是要一套读的

-----------------------------
just started with the foreword, which I found very interesting, especially the part about



Void Metabolism and Micro public space.

-----------------------------
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